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Radny Miasta Poznania

Koalica Obywatelska

Interpelacja ws.5 wierzb przy ulicy  w Poznaniu.

Szanowny Panie Prezydencie

Mieszkańcy  Górczyna  od   kilku  lat  walczą  o  ostatnie  tereny  zielone  na  Górczynie.

W ubiegłym roku jako pomnik przyrody "FIFNE WIERZBY" znalazło sie kilka Wierzb, jednak z

nieznanej dla mnie przyczyny nie wszystkie zostały takowymi ustanowione.

Pozostało  5  Wierzb  które  znajdują  sie  na  terenie  prywatnym.

Drzewa  o które  wnioskuję są  piękne  i  mają poza  wiekiem i  wymiarami  pomnikowymi walory

przyrodnicze i historyczne. Są pozostałością łęgu wierzbowego, którego część (18 wierzb białych)

jest już objętych ochroną pomnikową-uchwała nr LXXXI/1483/VIII/2023 z dnia 28 marca 2023 r.).

Łęgi wierzbowe należą do siedlisk priorytetowych, mają wysoką wartość dla środowiska, wpływają

na retencję wód oraz cechują się bogactwem związanej z nimi fauny i flory.

 Jest  też  duże  prawdopodobieństwo  że  może  bytować  w  nich  pachnica  dębowa-owad  objęty

całkowitą ochroną (którego obecność stwierdzono już w jedynym z 18 wierzb pomnikowych 'Fifne

wierzby').  Aby  dokładnie  ocenić  ich  stan  fitosanitarny  niezbędna  byłaby  ekspertyza  pod

ustanowienia pomnika przyrody, której przeprowadzenie deklarował Wydział Klimatu i Środowiska

w okresie wegetacji w okresie od kwietnia do października 2024r. Zrealizowana została jedynie

ekspertyza wyłącznie pod kątem ocena bezpieczeństwa i zagrożeń wynikających z ich istnienia.

Proszę  o  działania  oraz  odpowiedzi:

Dlaczego  kilka  Wierzb  zostało  pominietych?

Czy zostały zlecone już ekspertyzy?



Jaka dalsza procedura może być uruchomiona aby uchronić pozostałe Wierzby?


